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Parochiebericht 

Opgeven intenties á € 12,50 per intentie: 
   a. na de viering in de sacristie 
   b. maandagmorgen van 10.00 – 12.00 op de pastorie in De Mortel 
U kunt ook een envelop in de brievenbus van de pastorie doen. 
Op het pastoraal bureau in Gemert, Kerkstraat 2. 
Bereikbaarheid parochie: ma-wo van 14.00 – 16.00, tel 0492-361215 of 
administratie@heiligewillibrordus.nl of www.heiligewillibrordus.nl 
Mensen die graag thuis de communie willen ontvangen kunnen dit doorgeven aan 
het pastoraal bureau. Als u mensen in De Mortel kent die een steuntje in de rug 
goed kunnen gebruiken, geef het eveneens door en we willen daar graag 
aandacht aan besteden. 
 

Belangrijke Contacten 
Parochie De Mortel, Toon Keursten                         0492-362787 of 06-10648522 
Huisartsenpost 17.00 – 08.00 + in het weekend/feestdagen            088-8765151 
Wijkagent Martijn Stevens of gewoon 112                                 0900-8844 
Dorpsondersteuner Monique van den Elzen                                        06-39803456 
Groenvoorziening en onderhoud teamleider Ton Melis                    06-12933844 
De Sprank reserveren reserveren@mfadesprank.nl                           0492-792609 
De Sprank bestuur info@mfadesprank.nl   
Uitleenpunt Hulpmiddelen                                                                      0492-792484 
Oudpapier coördinator N. van Alphen,  
oudpapier@fanfarestlucia.nl                                                                    06-21952623                                               
Buurtswhatsapp buurtwhatsapp.demortel@gmail.com 
Stuurgroep  secretaris@demortel.com 
Huisarts De Mortel https://mcmiddenpeel.praktijkinfo.nl                 0492-352043 
Fysiotherapie info@fysiotherapiedemortel.nl    0492-367701  
 

De Mortelse Post 
De volgende Mortelse Post komt uit op dinsdag 5 november 2024, 
Kopij of agendaberichten inleveren voor donderdag 31 oktober 2024 
vóór 18.30. Of in de brievenbus met vermelding “de Mortelse Post” bij: 
Monique Wenniger, Koolhof 63, tel: 0492-786531 of via de mail 
demortelsepost@hotmail.nl 

mailto:administratie@heiligewillibrordus.nl
http://www.heiligewillibrordus.nl/
mailto:reserveren@mfadesprank.nl
mailto:info@mfadesprank.nl
mailto:oudpapier@fanfarestlucia.nl
mailto:buurtwhatsapp.demortel@gmail.com
mailto:secretaris@demortel.com
https://mcmiddenpeel.praktijkinfo.nl/
mailto:info@fysiotherapiedemortel.nl
mailto:demortelsepost@hotmail.nl
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Agenda 2024 
 

Za  2 nov Halloweentocht 
Ma  4 nov Stuurgroepvergadering 
Za 16 nov Oudpapier ophalen 
Za 16 nov Prinsverschijning 
Zo 17 nov Jeugdverschijning 
Do 21 nov C.V. de Krulstarte: Jaarvergadering 
Zo 24 nov Intocht Sinterklaas 
Ma  2 dec Stuurgroepvergadering 
Zo  8 dec  C.V. de Krulstarte: prinsenreceptie 
Za 21 dec Oudpapier ophalen 

 
 

Agenda 2025 
 
Ma  6 jan Stuurgroepvergadering 
Za 18 jan Oudpapier ophalen 
Za  1 febr  Toneelgroep De Mortel, 1ste uitvoering 
Zo  2 febr  Toneelgroep De Mortel, 2de uitvoering 
Ma  3 febr  Stuurgroepvergadering 
Vr    7 febr  Toneelgroep De Mortel, 3de uitvoering 
Za    8  febr  Toneelgroep De Mortel, 4de uitvoering 
Za 15 febr  Oudpapier ophalen 
Vr 21 febr  Krulavond 
Za 22 febr  Krulavond 
Zo 23 febr  Jeugdkrulmiddag 
Wo 26  febr  55+ Bal 
Vr 28 febr  Themabal (tienerbal) 
Vr 28 febr  Sleuteloverdracht Time-Out 
Za/Di      1 /4 mrt Carnaval 
Za 15 mrt Oudpapier ophalen 
Ma  7 apr Stuurgroepvergadering 
Za 19 apr Oudpapier ophalen 
 

 De andere agendapunten kunt u vinden op www.demortel.com 

http://www.demortel.com/
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Gezondheidscentrum De Sprank:  0492 - 792484   
  
Huisartsenpraktijk Medisch Centrum Middenpeel:  
Medisch Centrum Middenpeel is gevestigd in het Gezondheidscentrum in  
De Mortel. Huisartsen Joep Gondrie en Lotte Elemans houden maandagochtend, 
dinsdagochtend en vrijdagochtend spreekuur. 
Voor meer informatie https://mcmiddenpeel.praktijkinfo.nl/ of 0492 - 352043  
 
Benu Apotheek:   
De brievenbus voor uw recepten / oude medicijndoosjes wordt elke woensdag 
geleegd. Wij verzoeken u vriendelijk om de medicijnen in Gemert op te halen of 
contact met ons op te nemen voor bezorging  0492 – 362550 
 
Uitleen hulpartikelen: 
Krukken, rolstoel, rollator, looprek of bedklossen zijn in bruikleen te verkrijgen 
via het gezondheidscentrum. Dit wordt verzorgt door Monique van den Elzen en 
Carlo Hazenberg. Voor informatie neem telefonisch contact op via 0492-792484  
Indien u krukken in eigen beheer wilt hebben dan zijn deze ook verkrijgbaar. 
 
Weeguur De Mortel:  
Momenteel worden er nog geen pasgeboren baby’s gewogen.  
Voor meer informatie volg de facebookpagina (Weeguur de Mortel) 
 
Zorgboog in Balans:  
Diëtiste Pauline Schiks van Zorgboog in Balans is aanwezig op elke 4e donderdag 
van de maand. Voor afspraken met betrekking tot diëtetiek. 
Zorgboog in Balans verzorgt ook logopedie, ergotherapie etc. 
Voor informatie telefoon 0492-348444 of via info@zorgbooginbalans.nl 
 
Fysiotherapie De Mortel  
De praktijk is dagelijks geopend. Voor het maken van een afspraak of informatie 
kunt U terecht bij Carlo Hazenberg, Fysiotherapie De Mortel,  
0492-367701 /  info@fysiotherapiedemortel.nl     
 
Fysiotherapie De Mortel bestond op 4 januari 25 jaar 
In 1999 gestart tegenover de kerk en nu alweer 10 jaar in 
MFA De Sprank. Een zilveren feestje.  

https://mcmiddenpeel.praktijkinfo.nl/
mailto:info@zorgbooginbalans.nl
mailto:info@fysiotherapiedemortel.nl
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Weekenddiensten H. Antonius abt okt/nov/dec 
                                                          
Zaterdag 26 okt. Euch.viering m.m.v. Gemengd koor 19.00 uur 
Zaterdag 2 nov.  Allerzielen Namen noemen m.m.v. Gemengd koor 19.00 uur 
Zaterdag 9 nov. Euch.viering m.m.v. Gemengd koor 19.00 uur 
Zaterdag 23 nov. Euch. Viering m.m.v. Gemengd koor 19.00 uur  
Nadien Ceciliafeest in De Sprank 
Zaterdag 14 dec. Euch.viering m.m.v. Gemengd koor 19.00 uur 
Dinsdag 24 december Herdertjesviering speciaal voor de kinderen. Tijd? 
Kerstmis woensdag 25 dec. 9.30 uur Euch.viering m.m.v. Gemengd koor 
Zaterdag 28 dec. Euch.viering m.m.v. Gemengd koor. 
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De Sint is in aantocht! 
 
Zondag 24 november brengt Sinterklaas weer zijn jaarlijkse bezoek aan De Mortel. 
Dit jaar zal de intocht korter zijn dan gewend, maar daardoor kunnen Sint en zijn 
pieten langer de tijd nemen voor de kinderen in De Sprank. De intocht start om 
12:30 bij de kruising Vraant- Bakelseweg en vervolgt zijn route via: Bakelseweg - 
De Smagt - Pastoor v.d. Eindestraat – Abtshof – Sprank. Iets voor 13:00 zal de Sint 
bij de Sprank annkomen waar Fanfare Sint Lucia de Sint hem komt opvangen!   
 
Na het muzikale ontvangst zal hij zijn programma in de Sprank vervolgen. Hier 
zullen alle kinderen verschillende kleuren bandjes krijgen. Dit bandje staat voor 
het groepje waar het kind wordt ingedeeld. Sint en Piet zullen in de grote zaal de 
kinderen in deze groepjes ontvangen. In de tussentijd kunnen de rest van de 
kinderen in de zaal spelletjes spelen met de pieten. Let op dat de activiteiten in De 
Sprank om 13:15 beginnen, dus zorg ervoor dat je er op tijd bij bent! 
Daarna vervolgen de Sint en zijn pieten hun reis. 
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Activiteiten bij de K.B.O 
 

Dinsdag 22 october gaan we de laatste keer fietsen . 
Een aantal mensen wil op de dinsdag middag gaan rikken. 
Dus op dinsdag 29 october gaan we ook op de dinsdag middag rikken. 
Wil je meedoen kom naar de sprank. We beginnen om kwart over een. 
 
Elke dinsdag  donderdag en vrijdag middag biljarten. 
Elke dinsdag en donderdag middag rikken. 
 
15 november is het weer kienen met leuke prijsjes. 
Kom eens meedoen. 
Om 2 uur in de sprank. 
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Notulen Stuurgroep vergadering 30 September 

1. Opening door de voorzitter. 
      Voorzitter Nanda Coenen heet iedereen van harte welkom  
      op de vergadering en heel fijn dat er een grote opkomst is.  
      Een speciaal welkom voor Wethouder Martien Bankers, Rob van der Kuijlen en 

Rene van den Heuvel (allen Gemeente Gemert-Bakel). 
      Afmeldingen: Janine Rechters. 

 
2. Notulen vergadering 2 september 2024  

• Cees van Oosterwijk: Waarom zijn de vragen niet genotuleerd die gesteld 
zijn? De vraag ging over wateroverlast bij het Abtshof als daar gebouwd 
gaat worden: Dit wordt meegenomen in de nieuwbouwplannen. 

 
3. Mededelingen 

• Op 23-09-2024 heeft de Stuurgroep overleg met het college van 
Burgemeester en Wethouders gehad. We hebben daar gesproken over 
Verkeersveiligheid, Afval/Milieustraat en woningbouw. De gemeente heeft 
toegezegd dat er ondergrondse containers voor glas en luierafval komen, 
dit zal in het 1e kwartaal van 2025 gebeuren. De gemeente gaat in overleg 
met de Stuurgroep op zoek naar de meest geschikte locatie.  

• Remy Droesbeke: Geeft middels een brief aan dat hij per 31-12-2024 gaat 
stoppen met 't Anker en dat ze druk zoekende zijn naar een nieuwe uitbater 
en ze willen dan ook iedereen bedanken.   

• Frits Verhoeven: Er zijn nog enkele kaarten te koop voor de afsluiting van 
het 100-jarig jubileum van de fanfare op zaterdag 5 oktober. 

• Petra van der Putten-Clauwens: In de Flair van week 47 komt er een verhaal 
over mij en de ziekte van Parkinson die ik heb. 

• Monique van den Elzen: 9 november is het mantelzorgdag, ben je 
mantelzorger schrijf je dan in voor deze leuke dag. Aanmelden kan bij 
Monique of woonzorgcoöperatie Gemert 

• Monique van den Elzen: Komende week komen we bij elkaar voor de 
lichtjesroute, verdere informatie volgt nog. 

 
4. In- en of uitgaande stukken 

• E-mail van Kern met Pit ontvangen over het financieel ondersteunen van 
acties in je buurt. Realiseer je het project binnen een jaar dan ontvang je  
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€ 1.000, - en dit bedrag kan nog verder oplopen. Heb je interesse laat het 
ons weten.  

• E-mail van de Gemeente ontvangen om de ontwerp omgevingsvisie in te 
zien en uitgenodigd om naar de informatiemarkt te komen op 25 
september, deze e-mail is naar de Stuurgroep leden verstuurd. 

• E-mail van de Gemeente ontvangen om een enquête over de 
mobiliteitsvisie in te vullen, deze enquête is in te vullen tot en met 30 
september, deze e-mail is naar de Stuurgroep leden verstuurd.    

• E-mail van de Gemeente ontvangen over de stand van zaken van de 
zonnevelden. Op dit moment worden de afwegingskaders geactualiseerd. 
De planning is dat de conceptstukken in de commissie Sociaal domein, sport 
en onderwijs besproken op 7 november en tijdens de raadsvergadering van 
21 november kunnen de beleidsstukken worden vastgesteld. 

 
5. Bestuursverkiezing 

• Er wordt gestemd over de kandidatuur van Evelien Poppelaars voor het 
bestuur van de Stuurgroep. Rob Goossens en Frank Bankers: Er zijn 56 
stemmen opgehaald waarvan 53 ja en 3 blanco. Evelien welkom bij het 
bestuur van de Stuurgroep! 

 
6. Verkeersveiligheid De Mortel, terugkoppeling enquête (Susanne van de 

Kerkhof) en herinrichting kruising (Rob van der Kuijlen – Gemeente Gemert-
Bakel) 
Susanne heeft een enquête vanuit Veilig Verkeer Nederland (VVN) uitgezet en 
de gegevens verzameld. Daarnaast zijn er 2 weken lang snelheidsmetingen 
gedaan, hartelijk dank aan de vrijwilligers die hieraan mee geholpen hebben. 
Daarnaast is in het voorjaar de enquête uitgezet. Wat vindt men van de 
algemene verkeersveiligheid in De Mortel: Heel veilig 3%, Veilig 17%, Neutraal 
17%, Onveilig 44% en heel onveilig 19%. Het zit hem vooral in de snelheid en 
de grootte van het verkeer wat door De Mortel heen rijdt. Het kruispunt is het 
grootste hekelpunt in de Mortel. Susanne heeft een PowerPointpresentatie 
gemaakt welke gedeeld wordt met de leden. 

• Frank Bankers: De gemeente heeft toch meetapparatuur waarmee 
bijgehouden kan worden hoeveel auto's er voorbijkomen en wat de 
snelheid is. Rob van der Kuijlen: Bij de gemeente kunnen we data halen uit 
GPS en navigatiesystemen. Hierover gaan we met elkaar in overleg. 
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• Monique van den Elzen: Hoeveel reacties op de enquête zijn er 
binnengekomen? Susanne: 365 stuks. 

Rob van der Kuijlen: Goed om te zien dat er een grote opkomst is, dat geeft 
aan hoe de verkeersveiligheid leeft en het kruispunt in De Mortel heeft 
prioriteit! Rob presenteert de beoogde aanpassingen. Vanuit de zaal komt de 
reactie dat dit niet gezien wordt als een afdoende oplossing. De meningen zijn 
dat heterken met zwart-wit op de straat onvoldoende afremt en snel tot 
gewenning leidt. 
Het plan voor nu is dat als de nieuwbouw aan de Lochterweg klaar is dat er een 
ontsluiting komt van de nieuwbouwwijk op de Lochterweg met een verhoogde 
t-splitsing en wordt de Lochterweg tot aan de Leemskuilenweg 60 in plaats van 
80 kilometer per uur. Ook wordt de t-splitsing van de 
Lochterweg/Leemskuilenweg en Doctor De Quayweg aangepast. In de 
mobiliteitsvisie worden diverse punten meegenomen. Rob heeft een 
PowerPointpresentatie gemaakt welke gedeeld wordt met de leden. 

• Rob Boumans: Er zijn veel meer ongevallen gebeurd dan de 13 
geregistreerde ongevallen sinds 2014 die bij de gemeente bekend zijn.  

      Als er geen politie of ambulance bij is geweest dan wordt het ongeluk niet 
geregistreerd. Vanuit de zaal wordt bevestigd dat er echt veel meer 
ongevallen gebeurd zijn.  

• Petra van der Putten-Clauwens: Met kleuren werken op het kruispunt zal in 
het begin werken maar als mensen weten dat er geen verhoging zit dan 
werken deze maatregelen niet meer. Is er geen mogelijkheid om snelheid 
remmende maatregelen te nemen? Vanwege geluid en trillingen is een 
drempel niet mogelijk. Vanwege vrachtverkeer is het niet mogelijk om de 
weg dusdanig aan te passen zodat de snelheid eruit moet, denk hierbij ook 
aan de hulpdiensten die erdoor moeten. 

• Hans van der Steen: In Gemert zijn op het Heijtsveld en President 
Gerartsstraat ook prachtig remmende verkeersmaatregelen genomen. Het 
gaat hierbij om wegversmallingen, betonblok met een paal erin. Martien 
Bankers: In Bakel waren deze maatregelen ook genomen maar dit zorgt er 
wel voor dat het verkeer makkelijker opstroopt en vastloopt wat ook niet 
wenselijk is. Hans: Ik sluit me aan bij Dhr. Bankers maar je kunt deze 
maatregelen ook op de Lochterweg en of Renseweg plaatsen.  Rob 
Boumans: Op de Renseweg/Vossenheuvel was een maatregelen maar hier 
is de paal al diverse keren weg gehaald.  
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• Susanne van de Kerkhof: Alles wat er zal veranderen zal ten gunste zijn 
maar zorgt deze aanpassing niet voor verwarring? Op de kruising hoef je  
voetgangers niet voor te laten aangezien het geen zebrapad is en iets 
verder ligt het zebrapad maar rijden de mensen dan ook niet door omdat ze 
denken dat deze situatie hetzelfde is als op de kruising. Dit is voor zowel de 
automobilisten als voor de kinderen verwarrend.  

• Remy Droesbeke: Er komen 2 wijken bij en daar wordt het meeste gedaan 
maar de punten waar de meeste ongelukken gebeuren wordt minder mee 
gedaan. Ook moet het onderzoek van het aantal ongevallen op de kruising 
opnieuw gedaan worden want deze cijfers slaan nergens op. Rob van der 
Kuijlen: Het komt niet alleen voort uit de nieuwbouw maar ook vanwege de 
ongevallen op de kruising en voor de aanpassing van de kruising ligt al een 
opdracht bij de aannemer.   

• Henk Schakenraad: Is hier voor het proceskader conform de Werkwijzer 
Rijkswaterstaat (CRW-kader) gebruikt? Met deze oplossing kies je voor de 
doorstroming en dat is niet de juiste oplossing. Rob van der Kuijlen: Er is 
gekeken wie rijden daar en wie horen daar niet te rijden en dit is allemaal 
verkeer dat de N272 hoort te gebruiken maar omdat de doorstroming van 
de N272 niet voldoende is zoeken mensen naar sluiproutes en daar is de 
doorgaande weg van De Mortel er één van. Martien Bankers: Momenteel is 
er gekozen voor doorstroming maar er is een enquête mobiliteitsvisie 
uitgezet door de gemeente. Door de kernen is vaak sneller maar daarom 
kijken we naar hoe we de kernen kunnen aanpassen zodat het niet meer de 
snelste route is. De mobiliteitsvisie wordt opgesteld en in het voorjaar van 
2025 gepresenteerd en daaropvolgend komt er een uitvoeringspakket. Hoe 
kunnen we de verkeersdruk in De Mortel verminderen?  

• Frank Bankers: Ik vind dit schijnveiligheid maar in de toekomst staat er nog 
meer woningbouw gepland en komen er nog meer bewegingen in het dorp 
en moet je dit toch meteen goed aanpakken zodat het ook voor de 
toekomst goed ingericht is. Rob van der Kuijlen: Eens en daarom zijn we 
vanavond ook hier aanwezig om er met jullie over te praten. 

• Bart van den Crommenacker: In de Rips staan ook platen met palen, hoe is 
daar de ervaring? Martien Bankers: In het begin kwamen er reacties dat 
deze weg moeten maar nu is het daar rustig over alleen gaan de mensen 
een andere weg door de woonwijken zoeken. In Milheeze was ook een 
probleem met het veilig naar school komen van kinderen en daar zijn  
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paadjes aangelegd waardoor de kinderen niet de drukke weg over hoeven 
te steken om bij school te komen. 

• Joost Bogaers: Ik adviseer om eens naar Vorstenbosch te kijken, daar is het 
heel mooi ingericht. Rob van der Kuijlen: We nemen dit mee. 

• Ton Verbruggen: Ik zie dit tijdelijk goed gaan maar daarna niet meer. Ik zie 
graag een wit plateau met bliksemschichten. Rob van der Kuijlen: Markering 
op de weg past niet binnen een 30 km zone. Ton: Als wij als Mortelse 
mensen nu eens ook zelf aan de snelheid houden dan remmen we ook het 
andere verkeer af. Wie wil daaraan meewerken en wil de Stuurgroep hierin 
het voortouw nemen? Rob van der Kuijlen: Een gedragscampagne is zeker 
goed, VVN heeft hier voldoende materiaal voor. 

• Cees Oosterwijk: Aan de Renseweg staan paaltjes maar daar tussenin staan 
auto's geparkeerd, dit is niet wenselijk. Rob van der Kuijlen: Hier komen we 
op terug of dat mag of niet. 

• Carl van Bakel: Is een flitspaal niet een oplossing die ervoor zorgt dat er niet 
meer te hard gereden gaat worden? Rob van der Kuijlen: Inzet van 
flitspalen ligt bij het openbaar ministerie en die zijn nou juist veel flitspalen 
aan het weghalen. Mensen remmen af bij de flitspaal en daarna geven ze 
weer gas. Ingrid Adriaans: De Stuurgroep heeft met B&W afgesproken dat 
er meer gehandhaafd dient te worden.  

• Remy Droesbeke: Er staat op dinsdagavond altijd een paar auto's tegenover 
het café en dit zorgt er wel voor dat mensen afremmen en het veiliger is, 
dank je wel aan de mensen die dit doen en daardoor zorgen dat het veiliger 
is. 

• Carl van Bakel: Waarom is het een idealere fietsroute om bij de Lochterweg 
over te steken en de nieuwe wijk in te gaan richting school, bij de 
Kastanjelaan wordt de kruising ook aangepast. Rob van der Kuijlen: Er is te 
weinig ruimte op het fietspad langs de Lochterweg, daar lopen ook veel 
mensen.  

• Jacky Swinkels: Op deze manier dwing je toch dat mensen over moeten 
steken waarom laat je het niet zoals het is? Rob van der Kuijlen: Vanaf het 
nieuwe plan wordt het fietspad een trottoir en moeten de mensen wel 
oversteken maar dit is dus niet wenselijk en nemen we mee. 

• Wim Adriaans: Als je de kruising Kastanjelaan/Lochterweg/Pastoor van de 
Eindestraat aanpast kun je dan ook niet de Pastoor van de Eindestraat 
helemaal aanpassen zodat er ook een voetpad komt? Rob van der Kuijlen: 
Dit nemen we mee. 
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• Twan Slits: Worden de 2 verhogingen bij het nieuwbouwplan en de 
Kastanjelaan echt drempels of is het een verhoging? Rob van der Kuijlen: Er  
komt een verhoging van 8 of 12 centimeter. Twan: Het liefst zo hoog 
mogelijk zodat het verkeer remmend werkt.  

• Lindsay Peters: Wij wonen bij de kruising Renseweg/Sint Antoniusstraat en 
we hebben zeker 15 keer dit jaar een melding van een ongeval 
doorgegeven bij de gemeente dus de werkelijke cijfers zouden bij jullie 
bekend moeten zijn. Onze overburen, familie van Zutphen, hebben 
aangegeven dat er vroeger een drempel op deze kruising heeft gelegen 
maar dit zorgt echt voor de nodige overlast. Rob van der Kuijlen: Per punt 
moeten wij kijken wat de juiste maatregel is en een drempel levert nu 
eenmaal geluidsoverlast en trillingen op.  

• Wilma Fleuren: Is er al gesproken met de bewoners om iets met de heg op 
de kruising Lochterweg/Leemskuilenweg/Doctor de Quayweg te doen? 
Rene van den Heuvel: Ja hier zijn gesprekken over geweest. 

• Carl van Bakel: We hebben het hier al vaker over gehad en aanpassen van 
de snelheid op de Lochterweg naar 60 kilometer is zeker goed maar ga 
vooral handhaven! Rob van der Kuijlen: Handhaven is helaas maar tijdelijk 
en aanpassingen aan de weg zijn blijvend.   

• Erik Centen: Het is toch een illusie om te denken als we de snelheid op de 
Lochterweg aanpassen van 80 naar 60 dat iedereen 60 gaat rijden. Rob van 
der Kuijlen: Dus aanpassingen van de weg zijn noodzakelijk. 

• Jacky Swinkels: De verkeersremmende maatregelen op de Lochterweg 
zouden het beste geplaatst kunnen worden tussen de Leemskuilenweg en 
de eerste boerderij, dan hebben de bewoners er het minste last van. 

• Carl van Bakel: Het is het beste om het kruispunt 
Lochterweg/Leemskuilenweg aan te passen. 

• Mark van der Velden: Zet op de Lochterweg en de Renseweg van die 
paaltjes neer dit zorgt ervoor dat de snelheid eruit gaat.  

• Carl van Bakel: Graag bij de punten waar van die paaltjes komen ook 
borden plaatsen wie er voorrang heeft, dat voorkomt onduidelijkheden en 
ongevallen. Rob van der Kuijlen: Dit wordt meegenomen. 

• Frank Bankers: Op hoeveel is het project voor het kruispunt geraamd: Rene 
van den Heuvel: Dit is in deze fase nog vertrouwelijke informatie.  

• Mark van der Velden: Het is voornamelijk over het kruispunt gegaan en 
daar zijn diverse punten uit voort gekomen maar wat is nu het plan: Rob 
van der Kuijlen: We willen aan de slag dus graag zo snel mogelijk.  
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Mark van der Velden: Maandag 4 november is de volgende vergadering. 
Rob van der Kuijlen: Dan komen we dan terug met het 2 à 3 scenario's voor 
de aanpassing van de kruising Renseweg/Sint Antoniusstraat waaruit 
gekozen kan worden. 

• Leonne op ‘t Eijnde: Graag de Renseweg ook zo snel mogelijk aanpassen 
want dit is zo'n gevaarlijke weg en daar gaan nog kinderen verongelukken! 

 
7. Rondvraag 

• Martien Bankers: Met het overleg tussen de Stuurgroep en college van 
B&W heeft het ook gegaan over de verlichting in het buitengebied en in De 
Mortel gaat de verlichting inderdaad uit. Graag melden als ergens 
verlichting niet brandt, dan kan er gekeken worden of de lamp kapot is of 
het in de schakeling zit. Dit kun je melden in de buiten-beter-app. Er komt 
een heel vervangingsprogramma waarbij er op ledverlichting overgegaan 
wordt en deze blijft in de nacht op 50% branden. 

• Wim Adriaans: Kan de gemeente de wadi bij de Sprank uit doen om 
wateroverlast te voorkomen? We geven dit door aan Janine Rechters  

• Wilma Fleuren: De bermen in het buitengebied worden te weinig 
bijgehouden, als wij de Doctor De Quayweg op moeten dan moeten we 
haast op de weg staan om te zien of er verkeer aankomt. We geven dit door 
aan Janine Rechters 

• Tina Heesakkers: Het paaltje bij de pinautomaat is eruit en mensen rijden 
nu met de auto verder door.  

• Bart van den Crommenacker: Komen de ondergrondse afvalcontainers op 
dezelfde plek? De gemeente bekijkt met de stuurgroep wat de meest 
geschikte plek hiervoor is.  

• Henrie Goossens: Ik zou het fijn vinden als de mensen die hier nu aanwezig 
zijn vaker komen. Nanda: Geef je e-mailadres bij Rene af dan zorgt hij 
ervoor dat je de berichten van de Stuurgroep gaat ontvangen. 

• Jan Melis: Het gaat veel over de verkeersveiligheid binnen de kom maar ook 
moet er goed gekeken worden naar het buitengebied. 

 
8. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar komst. 
De volgende vergadering zal maandag 4 november om 20.30 uur in café zaal ’t 
Anker zijn.   
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Raad mee naar de nieuwe Prins Carnaval van CV De Krulstarte! 
 

Het is weer zover! De spanning stijgt in ons dorp, want de jaarlijkse zoektocht 
naar de nieuwe Prins Carnaval van CV De Krulstarte is van start gegaan. 
Traditiegetrouw zullen er 11 aanwijzingen worden gegeven om te helpen raden 
wie de nieuwe prins zal zijn. Heb jij al een idee? Of denk je dat je het zeker weet? 
Houd de aanwijzingen goed in de gaten en doe mee met dit fantastische raadsel! 
De eerste 3 hints geven we in dit bericht. 
Op zaterdag 16 november is het eindelijk zover. Dan zal de nieuwe Prins Carnaval 
onthuld worden in café 't Anker. De onthulling belooft een geweldig spektakel te 
worden, en natuurlijk ben jij van harte uitgenodigd om erbij te zijn, en kom 
genieten van een avond vol gezelligheid, en verrassingen! 
Maar dat is nog niet alles! Dit jaar kijken we ook uit naar het Ploegefestival  
de Vorstenbattle, waar onze nieuwe Vorst het zal opnemen tegen andere 
carnavalsvorsten uit de regio. Dit wordt het grootste carnavalsfeest van de 
omgeving, en je wilt het niet missen! Kom langs en beleef samen met ons de 
magie van het carnavalsseizoen, met volop plezier, muziek van onder andere onze 
eigen Krulkapel en natuurlijk de strijd om de titel van beste Vorst! 
De Raaibussen staan klaar! 
Dit jaar is er weer volop mogelijkheid om mee te raden naar de nieuwe Prins. De 
vertrouwde Raaibussen staan weer op hun vaste plaatsen, dus breng daar gerust 
je stem uit, maximaal vijf keer per persoon. Daarnaast kun je ook online stemmen 
door een e-mail te sturen naar communicatie@krulstarte.nl met jouw gok. 
Vergeet niet je naam en je verwachting van wie de Prins zal worden erbij te 
vermelden! Traditie getrouw maak je kans op een prijs als je het goed hebt 
geraden. 
De hints zullen dit jaar op verschillende plekken verschijnen, dus houd je ogen 
goed open. Je vindt ze in de Mortelse Post, Facebook, Instagram maar ook in het 
Gemerts Nieuwsblad en op de website van CV De Krulstarte. Zorg ervoor dat je 
niets mist en speur goed naar de hints om jouw kans op de juiste Prins te 
vergroten! 
Dus: zet 16 november en het Ploegefestival alvast in je agenda en zorg dat je erbij 
bent. Het belooft een knallend begin te worden van een onvergetelijk 
carnavalsseizoen. 
De eerste 3 hints!!! 

1. Hij woont in De Mortel. 
2. Zijn partner is aan boord, maar zijn kinderen weten nog van niks 
3. Zijn huis is ook niet meer wat het geweest is.  
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Vraag en aanbod in De Mortel 
 

 

Gezocht: 
Hulp in de huishouding voor één keer in de veertien dagen drie uren. 
De dag kunnen we in overleg bepalen. 
Heb je interesse dan kun je telefonisch contact opnemen: 0492 – 361180 

 
 
Heeft u nog iets wat u te koop wilt aanbieden of wat mensen gratis mogen afhalen, 
dan kunt u dit op deze pagina laten plaatsen. U kunt dit insturen  
via de mail demortelsepost@hotmail.nl of u stopt dit bij de redaktie op 
een papiertje in de brievenbus op Koolhof 63 in De Mortel. 
Wie weet maakt u er iemand anders blij mee en hoeft u het ook  
niet naar de zolder of kelder te sjouwen.  
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Agenda Stuurgroep vergadering maandag 4 november 
 
Geachte heer, mevrouw, 
 
Bij deze willen wij u van harte uitnodigen voor de Stuurgroepvergadering, die 
gehouden zal worden op maandag 4 november in café 't Anker. Aanvang van deze 
avond zal 20.30 uur zijn. 
 
Agenda: 

 
1. Opening door de voorzitter. 
2. Notulen vergadering van 30 september 2024 
3. Mededelingen 
4. In- en of uitgaande post. 
5. Herinrichting kruising en Lochterweg (Rob van der Kuijlen – 

Gemeente). 
6. Rondvraag 
7. Sluiting  

 
Notulist is meneer Rene Sleegers.  
 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur Stuurgroep De Mortel.  
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DE (VERNIEUWDE) LICHTJESROUTE KOMT ER WEER AAN! 
Zaterdag 21 december, 18.30 – 21.00 uur 
 
Vorig jaar op kerstavond hadden we alle voorbereidingen voor een vernieuwde 
lichtjesroute gereed. 
Maar helaas… storm en regen hebben ons toen moeten doen besluiten om de 
lichtjesroute 2023 af te gelasten. 
 
Maar dit jaar gaan we er weer voor! 
De vernieuwde opzet t.o.v. een paar jaar geleden zetten we door, toch is er dit jaar 
nog 1 grote wijziging bij gekomen:  
we organiseren de lichtjesroute NIET meer op kerstavond, maar op de 
zaterdagavond vóór kerstavond!  
Dat is dit jaar op zaterdag 21 december. 
 
Wat is de lichtjesroute? 
Dat is even vlak voor kerst met z’n allen door ons dorp een wandeling maken. 
Lekker even naar buiten en nog snel even onze dorpsgenoten alvast een fijne kerst 
toewensen. Er wordt een route uitgezet (zie ook het kaartje in deze Mortelse Post) 
die verlicht wordt; hiervoor ontvangen de aanwonenden tzt een lichtje om dan 
buiten te zetten. 
Middelpunt van de route is het plein voor MFA De Sprank. Daar zorgen we voor een 
fijne kerstsfeer met muziek, lichtjes, wat lekkers te eten en te drinken en een paar 
leuke kinder-activiteiten. 
Meer info hierover volgt later nog. 
 
KERSTMARKT 
Tevens willen wij aan iedereen die interesse heeft (kosteloos) een marktkraam 
aanbieden; daarin kunt u dan, zakelijk of als particulier, laten zien wat u graag wil 
laten zien. Misschien wilt u wel uw bedrijf promoten? Of heeft u een leuke hobby? 
Heeft u iets geks of iets speciaals of gewoon iets leuks te koop? Of misschien is het 
iets geheel anders? 
Meld u aan via een mail naar dorpsondersteuner.demortel@gmail.com en dan 
zorgen wij dat er een marktkraam voor u klaar staat. 
 
Werkgroep Zorg De Mortel 
 

mailto:dorpsondersteuner.demortel@gmail.com
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